

## Referat styremøte mandag 12. juni 2023 kl 20.00

Stad: Klubbrommet

Møtte: Linn, Marit, Lilly Sofie, Anna, Åse, Liv Jorunn, Ida Kristine, Edle

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
1.	Økonomi	Må følge mykje med på at folk betalar. Går snart ut 25000 til grunneigarane. Låg straumrekning no. Har 542000 på konto. Skal fakturere sparebanken Møre 60.000 for brannvarslinga.			
2.	Stall og hall	Lage brannplan og invitere brannvesenet til hausten. Har ikkje vore nokon feilmeldinger. I stallen må vi hugse å sette på vifta på badet når vi heng ting til tørk.	Åse kan legge ut ein post om at vi har vaskespilt og vaskemaskin til leige.		
3.	Bestemme oss for vatningsanlegg	Fått 2 tilbod. Avtale med dei vi bestem oss for at dei kan starte på arbeidet i august/september. Får vite om vi har fått Gjelsten støtte i august.	Åse forhører seg litt rundt vatningsanlegg, om der er nokre vi bør unngå. Lettare for oss å vedlikehalde noko som er på vantet.		
4.	Søke om støtte	Kan søke om 50.000 hos p4. <a href="https://www.p4.no/vinn50000/vinn-50000--til-idrettslaget-eller-foreningen-din/artikkel/900785/">https://www.p4.no/vinn50000/vinn-50000--til-idrettslaget-eller-foreningen-din/artikkel/900785/</a>			

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
5.	Støtte til rundpaddock og hindermateiell med Volda kommune, fått 15 000 kr	Har fått kr 17527 med Sparebank 1 og spleis frå før. Tilbod frå Sisu frå sept 2022 på kr 30700 inkl mva. 20 m diameter, 20 stk lettgrinder. Frakt kjem i tillegg (fekk tilbod om frakt på kr 3125 sist). Bestille harv til utebana også?	Vi må forhøre oss om tilbodet frå Sisu er det same no, prøve å få eit bra tilbod. Bestille rundpaddock og harv. Høyre om det går an å kjøpe berre tindar.	Edle høyrer med Sisu.	
6.	Evaluering ridekurs junior	Gjekk fint begge dagane. Kun 3 påmeldte. Vi hjelper kvarandre med å komme på aktivitetar/løyper til barna. Kjekt at dei får prøve viltige.	Vi må bestemme kven som gjer kva i forkant av kurset, kven legg ut påmelding, svarer dei som har meldt på, får tak i hestar, følger opp hestane som skal gå. Legge ut eit spørreskjema om kva vi kan gjere for å få fleire påmeldte. Kan og prøve å arrangere kurs for dei juniorane som har eigne hestar, td fast den første måndagen kvar mnd. Ha ein open dag i haust, minishow, striglehest, runderidning, hest og vogn.	Anna kan lage eit spørreskjema.  Open dag søndag 10. september.	
7.	Arbeidsfordeling aktivitetar		Vi held ikkje fram med aktivitetsgruppa neste år. Vi går heller tilbake til at styret planlegger aktivitetar og fordeler ansvaret for ulike		

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
			<p>aktivitetar. Då kan vi gi ansvar for aktiviteten til 2-3 personar som skal planlegge vidare og feks opprette ein chat.</p> <p>Vi kan og ha 1-2 ekstra i styret som i hovudsak er der mtp aktivitetar. Ei slags mini-aktivitetsgruppe som er tilstades på styremøtet?</p>		
8.	Aktivitetar	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Programriding</li> <li>- Edle hører med Henriette Sande om teams før sommaren. Ho kan i august og september, skal ha 1700 kr. Vi foreslår onsdag 20. september kl 1900.</li> <li>- Klikkerkurs 30. sept - 1. okt</li> <li>- Feltrittskurs 17.-18. juni</li> <li>- Dressurstevne 24.-25. juni</li> <li>- Bruktmarked søndag 15. oktober</li> <li>- Pussekveldar, pizzakveldar</li> </ul>	<p>Legge ut post om aktivitetane vi skal ha i haust når det er spikra.</p> <p>Lage arrangement tidleg, gjennom Volda rideklubb-sida.</p>		
9.	Junioraktivitetar		<p>Ikkje meir før ferien, kan planlegge ein tur i august på chatten. Open dag i haust.</p>		

10.	Dugnad	-		<p>1. <b>Linn:</b> Har vore i kontakt med Malar Olav for å sveise skøyten.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Arnfinn:</b> vil ta ansvar for å få heva døra før stemnet i juni</li> <li>- Vi bygger trapp ute i staden for rampe i første omgong.</li> <li>- Flytte takplatene til tribuna/brakka? Ønsker å bygge vognskjul ved tribuna.</li> <li>- <b>Edle:</b> Lage 2 stk parkbenkar med støtte frå Vik Ørsta - utsatt til våren, avklart med Vik Ørsta.</li> <li>- Lage til plater å ha framfor vindauga til</li> </ul>	<p>Far til Åse har fiksa resten av rekkverket oppe. Vi mangler berre topplista no. Åse måler den. Edle høyrer om spons av denne, og maling til kiosk/bosshuset.</p> <p>Åse ferdigstiller kiosken før stevnet.</p> <p>Linn høyrer med Sindre om hoppetussa. Åse, Liv Jorunn, Linn, Edle og Marit kan hoppetusse.</p>
-----	--------	---	--	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
				klubbromet som er hengsla oppe - Male kiosk og bosshuset - Gjere ferdig kiosken før stevnet - Sette dato for å hoppetusse, 1. juli?	
10.	Instagram	fordele ansvar for innlegg/story på instagrammen til rideklubben. Skrive opp meir nøyaktig kven som gjer kva.	Reposte: Ida Kristine Junioraktivitetar og andre aktivitetar: Åse Stemner (eigne og når medlemmar har vore ute og starta): Anna Smartstall: Anna Legge ut påminning om å tagge oss/send oss bilde når du har vore med på noko S&F rytterkrets vil gjerne at vi skal tagge dei. Prøve å hugse feeden vår. Legge ut påminning om å melde på stevner/treningar: Anna		
11.	Feltrittskurs		Oppstalling boks 350 kr, dagpaddock 100, døgnpaddock 200	Linn tek ansvar for betaling av oppstalling Liv Jorunn tek	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
			<p>Informere om sjølvbetjent kiosk inne på arrangementet - Liv Jorunn</p> <p>Liv Jorunn luftar pizzakveld.</p> <p>Parkering av hengarar - dei som skal ha oppstalling på klubbstallen parkerer langs ridehallen. Dei hos Siw parkerer der. Vi flytter hengarane som står her nærmare containeren.</p> <p>LJ har kontroll på dugnaden (torsdag kl 19) og har med traktor. Må ta vekk rail. Denne må spylast før ein sett den opp igjen (søndag kveld).</p>	<p>ansvar for betaling av kurset</p> <p>Liv Jorunn køyrer Julianne til/frå Linn, og til flyplassen søndag. Ho handlar mat til ho.</p> <p>Marit henter ho på flyplassen laurdag</p> <p>Åse låser opp dørene, tek hit frysaren og kjøper is og Billys-pizza.</p> <p>Heng opp skilt.</p> <p>Anna tek bilete på laurdag.</p>	
12.	Dressurstevne	Sjå eige dokument.	Må lage ei dugnadsliste til dugnaden torsdag før stevnet.	Linn leiter etter dugnadsliste	
13.	Diverse		<p>Selge stolpar, 175 cm høge, 8 cm i diameter, 50 kr per stk.</p> <p>Tek vare på dei som er tygd på.</p> <p>Droppe å gå med faneplass i toget. Kan framleis stille med hest fremst. Om vi ikkje klarer å stille med hest så kan vi vurdere å gå med fane.</p> <p>Linn har fått tilbod om å tømme eit rom på jobb, som vi kan få</p>	<p>Ida legge ut stolpane på hest i Volda</p>	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
			gjere på betalt dugnad ila sommaren. Vi bør vere ca 6 stk totalt. Spør om 4000 kr.		
12.	Nytt styremøte	Måndag 21. august kl 19.30			